
  

Sammanträdesprotokoll 
2024-09-25 

Fritidsnämnden 

Tid: Onsdagen den 25 september 2024 kl. 13:15-16:55 

Plats: Esplanaden, Länken 3 trappor, Stadshuset 

Beslutande: Ari Leinonen (S), ordförande 
Joline Göttfert (M), vice ordförande 
Åsa Heikka (S) § 51-57 
Bengt Holm (S) 
Sylvi Lundberg (S), tjg. ersättare för Olivia Lundgren (S) 
Anders Hägglund (S) 
Roger Persson (M) 
Lars-Olof Uhlin (M), tjg. ersättare för Christer Lindvall (M) 
Lennart Arvidsson (V) 
Solveig Granberg (C) 
Johan Asplund (MP) §51-52, 54-59 
Bassam Achour (MP), tjg. ers. för Johan Asplund (MP) § 53 
Tilda Säfvenberg (S), tjg. ers. för Åsa Heikka (S) § 58-59 

Övriga deltagare: Se sidan två 

Utses att justera: Joline Göttfert (M) 
  

Sekreterare: Digital signatur      §§ 51-59 

 Elisabeth Anttu 

 

Ordförande: Digital signatur    

 Ari Leinonen (S) 

 

Justerare: Digital signatur    

 Joline Göttfert (M) 

 

 

 BEVIS 

Justerat protokoll har offentliggjorts genom anslag 
Organ: Fritidsnämnden 

Sammanträdesdatum: 2024-09-25 

Anslaget har satts upp: 2024-10-01 

Anslaget tas ner: 2024-10-23 

Förvaringsplats: Fritidsförvaltningen, Umeå kommun 

Underskrift: Digital signatur  

 Elisabeth Anttu
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Övriga deltagare 

 

Ledamot närvarande del av § 

Johan Asplund (MP), del av § 53 

Åsa Heikka (S), del av § 58 

 

Ej tjänstgörande ersättare 

Tilda Säfvenberg § 51-57 

Tommy Udd (S) 

Astrid Gustavsson (S) 

Balder Bergström (S) 

Rebecca Lagerstedt (V) 

Malin Forss (C) 

Bassam Achour (MP) § 51-52, 54-59 

Robert Barkéus (KD) 

 

Tjänstemän 

Stefan Hildingsson, fritidsdirektör 

Anders Linder, verksamhetschef 

Åsa S Boman, verksamhetschef § 51-57, del av § 58 

Monica Svonni, verksamhetschef 

Monia Sundelin, controller 

Björn Söderbäck, HR-chef § 51-57, del av § 58 

Ida Odeblom, fritidskonsulent § 51-56, del av § 57 

Thomas Savilahti, fritidskonsulent § 51-52 

Sara Stenberg, kommunikatör 

Karolina Hörstedt, enhetschef del av § 58 

Darin Baroshki, fritidsledare del av § 58 

Sanna Iassu, fritidsledare del av § 58 

Hussein Thamir, fritidsledare del av § 58 

Adam Magnusson, praktikant stadsledningskontoret 

Elisabeth Anttu, nämndsekreterare 
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§ 51 
Diarienr: FN-2024/00006 

Val av justerare, godkännande av dagordning och 

fråga om jäv 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att till justerare av dagens protokoll utse Joline Göttfert (M). 

 

att godkänna sammanträdets dagordning. 

 

att till protokollet notera att ingen person är jävig. 

Ärendebeskrivning 

Eventuella ändringar i nämndens föredragningslista noteras. En jävig 

person får varken delta i handläggningen av ärendet eller närvara vid 

nämndens hantering av ärendet. 

Beredningsansvariga 

Elisabeth Anttu, nämndsekreterare 
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§ 52 
Diarienr: FN-2024/00036 

Svar på remiss: Träbyggnadspolicy Umeå 

kommunkoncern 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att godkänna reviderat yttrande enligt nedan. 

 

Reservation 

Joline Göttfert (M), Roger Persson (M) och Lars-Olof Uhlin (M) reserverar 

sig till förmån för eget yrkande (se Fritidsnämndens beslutsordning nedan). 

Ärendebeskrivning 

Umeå växer vilket medför utbyggnad av bostäder, industrier och 

kommunal service. Byggsektorn står för 20 procent av Sveriges 

koldioxidutsläpp. 

 

I Umeås klimatfärdplan är energi och byggd miljö ett utpekat område och 

bostadsbyggandet är utpekat för att nå Umeås tillväxtmål. Kommunen står 

inför utmaningen att bygga fler bostäder och samtidigt minska utsläppen 

och bli en klimatneutral stad. Det kommer därmed att krävas stora 

förändringar i materialval och byggteknik för att minska byggsektorns 

klimatpåverkan.  

 

Syftet med policyn är att tydliggöra kommunens förhållningssätt till trä som 

byggnadsmaterial i Umeå. Verka för att fortsatt ‘välja rätt material på rätt 

plats’ d v s, att i första hand välja det mest hållbara materialet samt att 

positionera Umeås träbyggande. Den ska även bidra till att uppfylla målen i 

programmet för inriktningsmål 4; Umeå ska vara klimatneutralt till 2040. 

Den omfattar hela kommunkoncernen och styr i byggnadsprojekt där 

Umeå kommun eller bolag inom Umeå kommunkoncern är byggherre. 

 

Umeå kommuns samtliga nämnder och koncernens bolag har beretts 

möjlighet att lämna synpunkter på förslaget. 
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Fritidsnämndens yttrande 

Fritidsnämnden ställer sig bakom förslaget till träbyggnadspolicy för Umeå 

kommunkoncern och vill framföra följande synpunkter. 

Fritidsnämnden instämmer i att hållbart byggande är av stor vikt där 

träkonstruktioner kan vara ett bra alternativ till byggstomme. 

Fritidsnämnden har komplexa specialanläggningar med variationer av 

inomhusklimat med kyla, värme och hög luftfuktighet vilket måste tas 

hänsyn till vid val av byggmaterial, för att undvik framtida negativa 

konsekvenser för verksamheten. 

 

Det står att kommunen ska premiera träbyggnadsprojekt i 

markanvisningsavtal, vilket torde innebära att även andra än 

kommunkoncernens byggnader ska omfattas av Träbyggnadspolicyn. 

Därför vill nämnden komplettera stycket ”Vilka berörs av policyn”. 

 

Under rubriken   ......    Markanvisningar i policyn anges att: ”Vid alla 

markanvisningar tas hänsyn till byggaktörens ambitioner, liksom 

nytänkande och engagemang, för att skapa en långsiktigt hållbar stad. 

Byggande i trä är en aspekt som kan premieras vid markanvisning”. 

 

Det här innebär att det inte bara är kommunkoncernen som berörs av 

policyn. Under rubriken   ......    Vilka berörs av policyn, ska det 

kompletteras så att det framgår vilka övriga aktörer som också berörs. 

 

Avslutningsvis ser fritidsnämnden gärna att förkortningarna PEFC och FSC 

förklaras som det görs i dokumentet Nuläge (för att öka läsbarheten). En 

policy ska enkelt gå att förstå även för den som inte är insatt i ämnet. 

Beslutsunderlag 

Följebrev remiss träbyggnad 

Träbyggnadspolicy 

Träbyggnadspolicy - Nuläge 

Beredningsansvariga 

Thomas Savilahti, fritidskonsulent 
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Fritidsnämndens beslutsordning 
Yrkanden 

Bengt Holm (S) – bifall till tjänsteskrivelsens förslag till yttrande. 

 

Joline Göttfert (M) – yrkande från Moderaterna: 

Att fritidsnämnden avstyrker förslaget om Träbyggnadspolicy. Marknaden 

använder redan idag bl.a trä vid uppförande av stommar, vilket gör att en 

sådan policy inte är nödvändig. Politiken ska inte styra kommunens 

byggande genom krav på specifika byggmaterial. Trä är ett av flera 

miljösmarta material som finns, och nämnden ser positivt på om det tas 

hänsyn till miljö och klimat vid byggnationer. Om kommunen ska ställa 

tydliga krav så bör det i stället vara krav på den miljöbelastning som 

byggnaden åsamkar. Det vore olyckligt om kommunen utesluter nya 

miljösmarta material som redan nu finns och kommer att utvecklas i 

framtiden. 

 

När det gäller förslaget om att kommunen ska premiera vissa stommaterial 

vid markanvisning så är det inte förenligt med Lagen mot särkrav. Enligt 

Plan- och bygglagen så är det inte tillåtet att kommunen ställer egna krav 

på byggnadsverks tekniska egenskaper, vilket kallas särkrav och är utan 

juridisk verkan. Umeå kommun ska inte ha kommunala särkrav som 

begränsar byggandet i kommunen som strider mot lagstiftningen. 

 

Johan Asplund (MP) – bifall till tjänsteskrivelsens förslag till yttrande. 

 

Solveig Granberg (C): 

På punkten om Träbyggnadspolicyn, med anledning av rubrikerna 

”Markanvisning” och ”Vilka berörs av policyn” har C ett yrkande. 

Det står att kommunen ska premiera träbyggnadsprojekt i 

markanvisningsavtal, vilket torde innebära att även andra än 

kommunkoncernens byggnader ska omfattas av Träbyggnadspolicyn. 

Därför vill vi komplettera stycket ”Vilka berörs av policyn”. 

 

Yrkande: 

Centerpartiet välkomnar Umeås träbyggnadspolicy och ställer sig bakom 

tjänsteskrivelsens yttrande med följande tilläggsyrkande: 
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Under rubriken   ......    Markanvisningar i policyn anges att: ”Vid alla 

markanvisningar tas hänsyn till byggaktörens ambitioner, liksom 

nytänkande och engagemang, för att skapa en långsiktigt hållbar stad. 

Byggande i trä är en aspekt som kan premieras vid markanvisning”. 

 

Det här innebär att det inte bara är kommunkoncernen som berörs av 

policyn. 

Därför yrkar Centerpartiet på att:  

Under rubriken   ......    Vilka berörs av policyn, ska det kompletteras så att 

det framgår vilka övriga aktörer som också berörs. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Bifall till tjänsteskrivelsens förslag till yttrande mot bifall till Moderaternas 

förslag om att avstyrka förslaget om en Träbyggnadspolicy. Ordförande 

finner att fritidsnämnden bifaller tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Bifall mot avslag till Centerpartiets tilläggsyrkande. Ordföranden 

konstaterar att fritidsnämnden bifaller tilläggsyrkandet. 

 

Reservation 

Joline Göttfert (M), Roger Persson (M) och Lars-Olof Uhlin (M) reserverar 

sig mot beslutet till förmån för eget yrkande om att avstyrka förslaget om 

Träbyggnadspolicy. 

Beslutet ska skickas till 
elin.lindqvist@umea.se , ange KS-2024/00471 i rubrikraden 

 

 
 

 

  

mailto:elin.lindqvist@umea.se
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§ 53 
Diarienr: FN-2024/00021 

Verksamhetsuppföljning T2 2024 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar  

 

att godkänna fritidsnämndens reviderade rapport till kommunstyrelsen 

för perioden januari till augusti 2024 

 

att godkänna fritidsnämndens reviderade rapport för perioden januari till 

augusti 2024 

 

att godkänna uppföljning av internkontrollplan för perioden januari till 

augusti 2024 

 

att den interna styrningen och kontrollen är ändamålsenlig och  

tillräcklig 

 

att paragrafen justeras omedelbart. 

Ärendebeskrivning 

Fritidsförvaltningen har upprättat en rapport till kommunstyrelsen för 

perioden januari till augusti enligt beslutade anvisningar för 

verksamhetsuppföljning. Rapporten innehåller information om nämndens 

genomförande av grunduppdrag, verksamheternas utveckling och 

väsentliga händelser, personalrapport samt ekonomirapport.  

 

Utöver rapporten till kommunstyrelsen har förvaltningen upprättat en 

rapport till fritidsnämnden med utökad information om väsentliga 

händelser, tilläggsuppdragen samt verksamheternas arbete med 

fokusområden.  

 

Förvaltningen har även följt upp aktiviteter i fritidsnämndens riskanalys och 

internkontrollplan för perioden januari till augusti. 
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Beslutsunderlag 

KS-2023/00890 Fritidsnämndens rapport till kommunstyrelsen för perioden 

januari till augusti 2024 

Fritidsnämndens rapport för perioden januari till augusti 2024 

Fritidsnämndens riskanalys och internkontrollplan uppföljning T2 2024 

Beredningsansvariga 

Monia Sundelin, controller 

Björn Söderbäck, HR-chef 

Monica Svonni, verksamhetschef Föreningsbyrå/stab 

Fritidsnämndens beslutsordning 

Yrkanden 

Lennart Arvidsson (V) – tillägg till verksamhetsuppföljningen: 

 

De stora underskotten inom badverksamheten handlar bl.a. om 

intäktsbortfall under sommarperioden. Flera anläggningar har varit stängda 

p.g.a. legionella och bristande underhåll. Något som respektive 

fastighetsägare har det huvudsakliga ansvaret för. 

 

Ari Leinonen (S) – bifall till Lennart Arvidssons (V) tilläggsyrkande. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Ordföranden undrar om tillägget ska läggas in i båda rapporterna vilket 

Lennart Arvidsson (V) bekräftar. Ordförande finner att det finns ett förslag 

till beslut, tjänsteskrivelsens förslag där det yrkade tillägget läggs in i såväl 

rapporten till kommunstyrelsen som i rapporten till fritidsnämnden. 

Fritidsnämnden beslutar enligt förslaget. 

Beslutet ska skickas till 
KS diarium, märks KS-2023/00890 Fritidsnämndens rapport till 

kommunstyrelsen för perioden januari till augusti 

 
 

 

  



Sida 10 av 20 

Umeå kommun Sammanträdesprotokoll 

Fritidsnämnden 2024-09-25 

 

    
Justerares sign:  Utdraget bestyrks: 

 

§ 54 
Diarienr: FN-2024/00021 

Fritidsnämndens svar på 2023:1 - 

Omställningsuppdraget 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att godkänna bifogad rapport 

 

att paragrafen justeras omedelbart. 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige har i planeringsdirektiv för 2024 gett 

kommunstyrelsen och samtliga nämnder i uppdrag att öka omställningen 

av nämndernas verksamheter för att klara grunduppdraget i takt med att 

personalbristen ökar (Tilläggsuppdrag 2023:1). 

 

2023:1 syftar till att identifiera eventuella gap i framtida kompetens i 

förhållande till nämndens behov av kompetens för att utföra nämndens 

grunduppdrag. Analysen har gjorts av HR-chef i dialog med respektive 

verksamhetschef samt förvaltningsdirektör. Analysen har tagit sin 

utgångspunkt i tidigare analyser framtagna under 2023. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens beslut 2024-04-15 § 45, 2023:1 – 

Omställningsuppdraget – Plan och anvisning till nämnd 

Rapport: 2023:1 Fritidsnämnden – Analys personalförsörjning 2024-2034 

Beredningsansvariga 

Björn Söderbäck, HR-chef 

Beslutet ska skickas till 
KS diarium, senast 2024-09-27 
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§ 55 
Diarienr: FN-2024/00044 

Stöd inom ramen för seniorsatsningen 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att bevilja Umeå Bouleallians stöd till lokalhyra på 51 % av de 

lokalkostnader föreningen har för förhyrningen av träningslokalen på 

Spinnvägen 22. Beslutet gäller till och med september 2027.  

Ärendebeskrivning 

Umeå Bouleallians bildades 1999 med Aktiva Seniorer, BS Nordboulen, 

Korpen Umeå och Umedalens veteraner. I dag består alliansen av sex 

föreningar, de fyra ursprungliga samt pensionärsföreningarna SPF Rönnen 

och PRO Backen. Alliansens syfte var vid bildandet att arbeta för en 

inomhusanläggning för boulespel i Umeå kommun. 1999 invigdes den 

första boulehallen som var på Teg. År 2000 erbjöd Umeå kommun, Fritid, 

Umeå Bouleallians en lokal på regementet, det vill säga den lokal som 

Umeå Bouleallians förhyrt av Fritid till uppsägningen och utflytten juli 2024.  

 

Den tidigare boulehallen på regementet har Umeå Bouleallians uppskattat 

haft ca 350–400 spelare på besök per vecka vilket är beräknat på antalet 

fasta förhyrningar, extra banor och drop in-spel. Under dagtid var det 

främst organisationer med verksamhet för äldre medan på kvällstid var det 

föreningen BS Nordboulen som hyrde banor i hallen. 

 

Fritidsnämndens prioritet är främst barn och unga, men har en 

seniorsatsning tillsammans med äldrenämnden, en satsning för att 

inspirera äldre att aktivera sig. Fritidsnämnden riktar om seniorsatsningens 

medel i maximalt tre år för att stötta det stora antalet äldre som varje 

vecka ses för aktiviteter. Ur ett folkhälsoperspektiv är det positivt av flera 

anledningar till exempel att det minskar risken för att uppleva ensamhet 

och social isolering samt att skapa en meningsfull fritid. 
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Förslaget är att fritidsnämnden stöttar Umeå Bouleallians med 51 % av 

lokalhyran föreningen har för förhyrningen av träningslokal på Spinnvägen 

22 i Umeå. Umeå Bouleallians står själva för driftkostnaden av lokalen. 

Beslutet gäller från och med avtalets start och tre år framöver, från och 

med 1 oktober 2024 till och med 30 september 2027. Stödet gäller under 

avtalstiden och enbart för träningslokalen på Spinnvägen 22 i Umeå.  

Beredningsansvariga 

Monica Svonni, verksamhetschef Föreningsbyrå/stab 

Monia Sundelin, controller 

Fritidsnämndens beslutsordning 

Yrkanden 

Bengt Holm (S) – bifall till tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Ordföranden finner att det finns ett förslag till beslut. Fritidsnämnden 

beslutar enligt tjänsteskrivelsens förslag. 

Beslutet ska skickas till 
Umeå Bouleallians 

Föreningsbyrån 
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§ 56 
Diarienr: FN-2023/00052 

Stöd till anläggningar, investering 2024, Umeå 

Bouleallians 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att fördela 112 705 kr till Umeå Bouleallians för iordningställande av yta 

för boulespel (400 kvm) i träningslokalen på Spinnvägen 22. 

Ärendebeskrivning 

Investeringsstödet syftar till att skapa förutsättningar för nybyggnad och 

reparation av föreningsägda lokaler och anläggningar. Prioriterade 

områden är bland annat miljöförbättringar, energisparåtgärder, 

tillgänglighet, utveckling av barn- och ungdomsverksamhet samt ökat 

nyttjande av lokal och anläggning. 

 

Umeå Bouleallians vill med denna investering fortsatt ge möjligheten för 

boulespel inomhus efter att den tidigare lokalen på regementet är uppsagd 

juli 2024. Stödet består av två delar, dels de kostnader för nedtagning av 

befintlig utrustning som fastighetsägaren begär, dels kostnad för virke och 

grus för att bygga anläggning för boulebanor. 

 

I detta förslag fördelas 112 705 kr som är kvarvarande medel från tidigare 

år som nu omfördelas då föreningar inte har rekvirerat på utsatt tid. 

Kvar att fördela under 2024 finns 77 816 kr. 

Beredningsansvariga 

Ida Odeblom, fritidskonsulent 

Monica Svonni, verksamhetschef Föreningsbyrå/stab 

Beslutet ska skickas till 
Umeå Bouleallians 
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§ 57 

Diarienr: FN-2024/00039 

Svar på remiss: Ett fritidskort för barn och unga - en 

aktiv och meningsfull fritid i gemenskap med andra 

(Ds 2024:16) 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar  

 

att avge svar på remiss enligt bilaga. 

 

Reservation 

Joline Göttfert (M), Roger Persson (M) och Lars-Olof Uhlin (M) reserverar 

sig till förmån för eget yrkande (se Fritidsnämndens beslutsordning nedan). 

Ärendebeskrivning 

Socialdepartementet har skickat ut en remiss avseende Ett fritidskort för 

barn och unga – en aktiv och meningsfull fritid i gemenskap med andra (Ds 

2024:16). Fritidskortet är en permanent satsning som ska främja barn och 

ungas förutsättningar att delta i fritidsaktiviteter som bidrar till en aktiv och 

meningsfull fritid. Fritidskortet avser barn och unga i åldern 8–16 år och ska 

kunna användas för betalning av vissa avgifter för ledarledda aktiviteter av 

godkända utförare. Fritidskortet ska lämnas årligen dels med ett allmänt 

fritidskort på 500 kr dels ett särskilt fritidskort om 2 000 kr per person.  

 

Umeå kommun är en av remissinstanserna och kommunstyrelsens 

nämndkansli har överlämnat remissen till fritidsnämnden för handläggning. 

Då förslaget inte enbart berör fritidsnämndens verksamhet har 

kulturnämnden beretts möjlighet att lämna synpunkter. Dessa redovisas 

under rubriken yttrande från kulturnämnden i remissvaret. Kulturnämnden 

sammanträder 2024-09-26 varför deras yttrande läggs in efter beslut i 

kulturnämnden. 
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Beslutsunderlag 
Remissmissiv Ds 2024:6 

Ett fritidskort för barn och unga – en aktiv och meningsfull fritid i 

gemenskap med andra Ds 2024:6 

Svar på remiss 

Beredningsansvariga 

Monica Svonni, verksamhetschef Föreningsbyrå/stab 

Fritidsnämndens beslutsordning 

Yrkanden 

Joline Göttfert (M) – yrkande från Moderaterna: 

Umeå kommun ser positivt på införandet av ett statligt fritidskort, som 

syftar till att öka tillgängligheten till fritidsaktiviteter för barn och unga. Fler 

barn och unga kommer med hjälp av fritidskortet få uppleva den 

gemenskap man får med andra genom att delta i idrotts- och 

kulturaktiviteter, friluftsliv och föreningsliv. Att barn och unga har en aktiv 

fritid är dessutom viktigt för att stärka den fysiska och psykiska hälsan. 

 

Ett fritidskort möjliggör att fler barn och unga kan delta i fritidsaktiviteter 

som de kanske annars inte haft råd med, vilket kan vara ett betydande stöd 

för familjer med begränsad ekonomi. Enligt förslaget kommer fritidskortet 

vara differentierat, med en allmän del om 500 kr, samt ett särskilt 

fritidskort om 2000 kr för barn och unga i socioekonomiskt utsatta hushåll. 

Utformningen av kortet med en allmän del och en behovsprövad del är bra, 

då det kan bidra till en mer jämlik hälsa inom gruppen barn och unga. 

 

Administrationen för fritidskortet bedöms kunna bli betydande och kan 

därmed medföra ökade kostnader för utförarna. Umeå kommun vill 

poängtera vikten av goda utbildningar för utförarna, så att 

administrationen inte blir alltför stor för dessa. Det är också sannolikt att 

föreningarna kan komma att kontakta kommunerna inledningsvis för att få 

administrativt stöd kring fritidskortet. 

 

Slutligen vill Umeå kommun lyfta att det utöver pengar till fritidskortet 

också kan behöva genomföras betydande informationskampanjer om 

fritidskortet, så att barn och unga nyttjar sitt fritidskort.  
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Anders Hägglund (S) med instämmande av Johan Asplund (MP) och Ari 

Leinonen (S) - bifall till tjänsteskrivelsens förslag till remissvar. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Ordföranden finner att det finns två förslag till beslut, tjänsteskrivelsens 

förslag till remissvar och Moderaternas remissvar. Bifall till 

tjänsteskrivelsens förslag mot bifall till Moderaternas förslag. Ordföranden 

konstaterar att fritidsnämnden beslutar att bifalla tjänsteskrivelsens 

förslag. 

 

Reservation 

Joline Göttfert (M), Roger Persson (M) och Lars-Olof Uhlin (M) reserverar 

sig mot beslutet till förmån för eget yrkande om att anta Moderaternas 

remissvar. 

Beslutet ska skickas till 
s.remissvar@regeringskansliet.se, kopia till  

s.hc.delning@regeringskansliet.se. Ange diarienummer S2024/01352 och 

remissinstansens namn i ämnesraden 

KS diarium 

 
 

 

  

mailto:s.remissvar@regeringskansliet.se
mailto:s.hc.delning@regeringskansliet.se
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§ 58 
Diarienr: FN-2024/00003 

Information och rapporter september 2024 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att godkänna redovisningen av informationen. 

Ärendebeskrivning 

På Ungas Hemmaplan 

Fritidsledarna Darin Baroshki, Sanna Iassu, Hussein Tahmir besöker 

nämnden tillsammans med enhetschef Karolina Hörstedt för att informera 

om På Ungas Hemmaplan (PUH). Syftet med PUH är att stärka ungdomar 

som befinner sig i riskzonen för kriminalitet. Initiativet handlar om hur 

lokala krafter, ungdomar och trygga vuxna ska samverka för att motverka 

ungdomskriminalitet. Arbetet går ut på att uppmuntra till positiva livsval, 

främja social inkludering och minska känslan av utanförskap. Insatsen är ett 

försök att använda fritidsledarnas kompetens kring ungdomsinflytande och 

delaktighet för att möta ett identifierat brottsförebyggande behov. PUH 

började som ett pilotprojekt under hösten 2023. Idag ses PUH som en 

arbetsmetod som håller på att utvecklas inom Fritid ungas verksamhet. 

 

Återrapport: Fritidsnämndens dialogsamtal med jämställdhetsutskottet 

(JUSK) om strategi för jämställdhetsarbetet 

Ari Leinonen (S) och Joline Göttfert (M) avlägger rapport från 

dialogsamtalet med JUSK där presidierna från kulturnämnden, individ- och 

familjenämnden och miljö- och hälsoskyddsnämnden även deltog. 

Strategin för jämställdhetsarbetet ska revideras och JUSK önskade genom 

dialogen få inspel från nämnderna. 

 

Arbete med nämndens riskanalys och internkontrollplan för 2025 

Stefan Hildingsson påminner om det material som skickats ut till nämnden 

där samtliga förtroendevalda ombes inkomma med risker inom 

fritidsnämndens ansvarsområde. Vid nämnden i oktober kommer 

riskanalys att genomföras. 
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Fritidsdirektören informerar 

• Lokal Fritid för alla 

Fritidsförvaltningen håller på att ta fram lokalbehovsbeskrivning för 

Fritid för alla och arbetar tillsammans med Fastighet för att hitta 

lämpliga lokaler för verksamheten. Förvaltningen återkommer med mer 

information i ärendet. 

• Nuläge Bad 

Nämnden har fått information i frågan under ärendet 

Verksamhetsuppföljning T2 2024. 

• SM-veckan vinter 2026 

Arrangemanget kommer att ligga direkt under kommunstyrelsen. 

Henrik Vilhelmsson har utsetts till projektledare för SM-veckan. 

• Fritidsnämnden 23 oktober 

Kommande nämnd äger rum i Carlslundshallens mötesrum. Nämnden 

kommer att få möjlighet att se den nya anläggningen i samband med 

sammanträdet. 

• Invigning Carlslundsskolan 

Invigning sker 7 november på kvällen. Ordförande Ari Leinonen (S) 

medverkar och alla är välkomna. 

• Copilot M365 

Det pågår ett pilotprojekt i Umeå kommun som rör AI kopplat till 

Microsoft 365. Fritidsförvaltningen har två deltagare med i projektet. 

• Musikalen Galaxernas konung i Holmsund 

Fritid unga har bjudit in de förtroendevalda i fritidsnämnden att komma 

och se musikalen. Musikalen ges av årskurs 9 på Storsjöskolan i 

samarbete med Musikhuset Fritid unga. Anmälan görs till 

nämndsekreteraren. 

• Ny verksamhetschef Unga 

Matilda Tapani börjar sin tjänst 1 oktober och kommer att presentera 

sig på kommande nämnd. 

Beredningsansvariga 

Karolina Hörstedt, enhetschef 

Stefan Hildingsson, fritidsdirektör 
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§ 59 
Diarienr: FN-2024/00004 

Anmälningsärenden/delegationsbeslut september 

2024 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att godkänna redovisningen av delegationsbeslut och anmälningsärenden 

för september 2024. 

Ärendebeskrivning 

Delegationsbeslut 

Fritidsdirektör 

Delegationsbeslut 2024-09-10: Beslut gällande deltagande i pilotprojekt 

Copilot M365, dnr: FN-2024/00007-8 

 

Föreningsbyrån 

Anmälningsärenden september, dnr: FN-2024/00004-22 

 

Anmälningsärenden 

Allmänna ärenden 

Kommunstyrelsens (KS) beslut 2024-08-13 § 108, ”SM-veckan vinter 2026”, 

dnr: FN-2024/00037-2 

 

KS beslut 2024-08-13 § 111, ”Anvisning för nämnder och bolags 

verksamhetsplanering 2025”, dnr: FN-2023/00044-13 

 

Kommunfullmäktiges (KF) beslut 2024-08-26 § 123, ”Motion 1/2024: 

Avskaffa bidrag till etniska föreningar; Joline Göttfert (M)”, dnr: FN-

2024/00010-4 

 

KF beslut 2024-08-26 § 130, ”Revidering av taxor för lokaler och 

anläggningar 2025”, dnr: FN-2023/00044-14 
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Motion 11/2024: Fler måste våga vittna; Anders Norqvist (L), dnr: FN-

2024/00042-1 

Beredningsansvariga 

Elisabeth Anttu, nämndsekreterare 

 
 

 


